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§ 1 

Val av justerare och tid för justering 

 

Vice ordföranden Inger Stenelo utsågs att tillsammans med 

ordföranden Christer Bentzer justera dagens protokoll vilket 

ska ske fredagen den 6 februari. 

 

§ 2  

 Anmälan av föregående protokoll 

 

Protokoll från rådets sammanträde 2015-01-22 justerades den 

23 januari. 

 

Rådet fick information om att deras synpunkter om 

detaljplanen för Kabelverket bifogats till nämndens yttrande. 

Eva Frykler informerade också om att förvaltningen 

återkommer med förslag på hur rådens synpunkter i olika 

sammanhang ska kunna tas tillvara i ett tidigare skede i 

processen. 

 

§ 3  

Anmälan av inkomna handlingar 

 

 Kommunstyrelsens pensionärsråd, protokoll 2015-01-20 

 

 

Genomgång av ärenden till stadsdelsnämnden 2015-02-12 

 

§ 4 

Verksamhetsberättelse och bokslut 2014 

Stadsdelsförvaltningen har upprättat förslag till 

verksamhetsberättelse och bokslut för 2014. 

 

Eva Frykler informerade i ärendet. Resultat av 

brukarundersökning rörande verksamheter för äldre ska 

presenteras för rådet lite längre fram. 

 

Pensionärsrådet 

Rådet har tagit del av ärendet. 
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§ 5 

Parkinvesteringar 2016-2018 

- ansökan om investeringsmedel 

 

Stadsdelsnämnderna har uppmanats att inkomma till 

trafikkontoret med önskemål om investeringar i parker 2016-

2018. Förvaltningen föreslår att nämnden ansöker om 

parkinvesteringsmedel för: 

 

1. Lerkrogsparken – skapa en central stadspark 

2. Apelsinen – upprustning av lekparken 

3. Herrbacken/Storhagen – upprustning av parken 

4. Långbroparken – upprustning av lekplatsen 

5. Bergtorpskärret – åtgärda översvämmad mark 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande daterat 2015-01-21. 

 

Pensionärsrådet 

Rådet har tagit del av ärendet med förslag till ansökan om 

parkinvesteringsmedel. Rådet saknar dock ansökan om medel 

till Sjörövarparken som omnämndes i samband med 

planärendet för Kabelverket.  

 
§ 6 

Gångplan för Stockholm 

- remiss från trafikkontoret 

 

Gångplanen är en fördjupning av Stockholms stads 

framkomlighetsstrategi och beskriver hur staden ska arbeta 

och planera för att bli en mer gångvänlig stad. Gångplanen 

innehåller en målbild för ökad gångvänlighet i Stockholm 

och en handlingsplan för 2015-2020, med nio åtgärdsförslag. 

 

Förvaltningen anser att gångplanen är ett bra dokument, men 

har synpunkter på en del av åtgärdsförslagen. Det gäller 

bland annat skolbarnens trafiksituation, skymmande häckar, 

snövallar, skyltning och möjligheterna att anmäla fel. 

Förvaltningen är positiv till att Älvsjö finns med i ett av de 

strategiskt viktiga gångstråk som föreslås förbättras, men har 

ett alternativt förslag till dragning. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande daterat 2015-01-23. 

 



ÄLVSJÖ STADSDELSNÄMND  
PENSIONÄRSRÅDET                                         SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

                                                                                                        2015-02-05                                            

 

 

 

 

 

Pensionärsrådet 

Rådet har tagit del av ärendet och instämmer i de synpunkter 

som framförs av förvaltningen. Rådet vill också framföra 

några synpunkter:  

 

”Ta itu med våra gångstråk som ska knyta ihop Älvsjö. 

 

Det planerade området Älvsjö-Örby söder om järnvägen resp. 

Huddingevägen, ombyggnaden av kontor inom kvarteret 

Sjöbotten till studentbostäder, Stockholmsmässan samt 

hotellanläggningar ställer krav på trygghet och bekvämlighet 

av dagens gångstråk mot bussar, kommunal och kommersiell 

service. 

 

I närtid måste Älvsjö centrum öppnas upp även mot 

mässbesökarna och vara inbjudande nog för att få även dem 

att nyttja service och kommunikationer i området. Den idag 

cykelledsskyltade rampen i Resecenter måste medge trygg 

gångtrafik.” 

 
§ 7 

Anmälan av patientsäkerhetsberättelser 2014 för 

äldreomsorgens särskilda boenden i kommunal regi och 

på entreprenad 

 

Patientsäkerhetslagen syftar till att främja hög patientsäkerhet 

inom hälso- och sjukvården genom att minska antalet 

vårdskador och tydliggöra vårdgivarens ansvar. För att 

uppfylla kraven i patientsäkerhetslagen är vårdgivaren 

skyldig att senast den 1 mars varje år upprätta en 

patientsäkerhetsberättelse där det ska framgå hur 

patientsäkerhetsarbetet har bedrivits under föregående 

kalenderår, vilka åtgärder som har vidtagits för att öka 

patientsäkerheten och vilka resultat som har uppnåtts.  

 

Stadsdelsnämnden är ansvarig vårdgivare för hälso- och 

sjukvården på Solberga vård- och omsorgsboende och Älvsjö 

servicehus. Nämnden är även ytterst ansvarig vårdgivare för 

Kristallgården som drivs på entreprenad av Vardaga 

Äldreomsorg AB.  

 

Samtliga verksamheter har upprättat en 

patientsäkerhetsberättelse som beskriver hur 

patientsäkerhetsarbetet bedrivits under 2014.  

Patientsäkerhetsberättelsen finns tillgänglig i respektive 

verksamhet från den 1 mars för den som vill ta del av den.  
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Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande daterat 2015-01-15. 

 

Pensionärsrådet 

Rådet har tagit del av ärendet. 

 
§ 8 

Redovisning av verksamhetsuppföljning inom 

äldreomsorgen 2014 

 

Älvsjö stadsdelsförvaltning har enligt stadens 

uppföljningsmodell för verksamheter inom äldreomsorgen 

ansvar för att genomföra verksamhetsuppföljningar. Ansvaret 

omfattade 2014, sju stycken vård- och omsorgsboenden, ett 

servicehus, en dagverksamhet samt 12 stycken 

hemtjänstutförare. Uppföljningen har genomförts enligt 

stadens gemensamma modell och rapporterats till 

Äldreförvaltningen.   

 

Förvaltningen har sammantaget gjort bedömningen att 

samtliga uppföljda utförare uppfyller de krav för god omsorg 

som är ställda inom ramen för uppföljningen. Några 

utvecklingsområden har identifierats vid uppföljningen 

såsom; - att ledningssystemet saknar vissa rutiner och att den 

sociala dokumentationen behöver utvecklas.   

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande daterat 2014-08-13. 

 

Pensionärsrådet 

Rådet har tagit del av ärendet. 

 
§ 9 

Uppföljning av Älvsjö servicehus 

 

Älvsjö servicehus drivs i egen regi av Älvsjö stadsdelsnämnd. 

Under våren 2014 genomfördes den årliga verksamhetsupp-

följningen av servicehuset.  

 

Förvaltningen har sammantaget i verksamhetsuppföljningen 

gjort bedömningen att Älvsjö servicehus ger en god 

omvårdnad, att personalen har ett gott bemötande samt att 

verksamheten har ett stort utbud av gemensamma och 

individuella aktiviteter. Vid uppföljningen identifierades även 

utvecklingsmöjligheter gällande dels verksamhetens 
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ledningssystem och dels dokumentationen utifrån 

bestämmelser i socialtjänstlagen samt utifrån bestämmelser i 

hälso- och sjukvårdslagen.  

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande daterat 2014-09-19. 

 

Pensionärsrådet 

Rådet har tagit del av ärendet. 

 
§ 10 

Uppföljning av Solberga vård- och omsorgsboende 

 

Solberga vård- och omsorgsboende drivs i egen regi av 

Älvsjö stadsdelsnämnd. Under hösten 2014 genomfördes den 

årliga verksamhetsuppföljningen av boendet.  

 

Förvaltningen har sammantaget i verksamhetsuppföljningen 

gjort bedömningen att Solberga vård- och omsorgsboende ger 

en god omvårdnad, att personalen har ett gott bemötande 

samt att verksamheten har ett stort utbud av gemensamma 

och individuella aktiviteter. Vid uppföljningen identifierades 

även utvecklingsmöjligheter gällande dels verksamhetens 

ledningssystem och dels dokumentationen utifrån 

bestämmelser i socialtjänstlagen.  

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande daterat 2014-08-20. 

 

Pensionärsrådet 

Rådet har tagit del av ärendet.  

 
§ 11 

Plan för uppföljning av äldreomsorgen 2015 

 

Alla beslut, insatser och verksamheter ska årligen följas upp 

inom äldreomsorgen. Uppföljning av verksamheten inom 

äldreomsorgen är en del i att kvalitetssäkra insatserna till den 

enskilde och säkerställa att stadsdelsförvaltningen har den 

äldres fokus. Genom uppföljningen får förvaltningen och 

verksamheterna kunskap om utvecklingsområden, styrkor 

och svagheter för att styra mot arbetssätt och insatser som har 

hög kvalitet. 

 

Verksamhetsuppföljningen omfattar alla verksamheter som 

bedrivs i stadsdelsnämndens egen regi eller som entreprenad 
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samt verksamheterna vid ett antal privata vård- och 

omsorgsboenden och hemtjänstenheter som har ramavtal med 

Stockholm stad.  

 

För att säkerställa uppföljningen och ge stadsdelsnämnden en 

samlad bild har förvaltningen gjort en beskrivning av den 

uppföljning inom äldreomsorg som kommer att genomföras 

under 2015. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande daterat 2014-08-14. 

 

Pensionärsrådet 

Rådet har tagit del av ärendet och ser fram emot en 

avstämning av verksamheten till hösten. 

 

§ 12 

Övriga frågor 

Årsplan 2015 för pensionärsrådet 

Rådet har upprättat en årsplan för ärenden, information, 

studiebesök mm under året. Rådet vill också diskutera vidare 

hur man kan utveckla sin delaktighet i den demokratiska 

processen. Nämndsekreteraren stämmer av med berörda 

verksamheter och återkommer.  

 

Äldreborgarrådet besöker Älvsjö den 24 mars 

Rådet ställer sig positiv till att träffa äldreborgarrådet Clara 

Lindblom (V) den 24 mars. Förberedelser inför mötet ska 

göras vid sammanträdet den 19 mars. 

 

__________________________ 

 

 


